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Geachte heer Brul, 
 
In uw brief van 26 maart 2019 stelt u ons op grond van artikel 42 van de organisatie-
verordening van de gemeenteraad schriftelijke vragen over de Vellerscholen. 
Graag beantwoorden wij uw vragen als volgt. 
 
Vraag 1. Klopt het dat het in aanbouw zijnde scholencomplex in Veller, met name voor 
wat betreft PCO Gelderse Vallei, nu al vol is? 
 
Antwoord:. De scholen in Veller zijn dislocaties. Voor wat betreft de PCO Gelderse 
Valleischool een dislocatie van de Branding in Norschoten. Voor wat betreft de school 
van Stichting Hervormde scholen de Drieslag een dislocatie van de Amaliaschool in de 
Burgthof. De dislocaties liggen binnen de verwijsafstand van de hoofdlocaties. 
De gemeente is verplicht te voorzien in voldoende huisvesting voor een totale school; 
ook als de dislocaties vol zijn, bieden de hoofdlocaties nog ruimte. 
Er is tweemaandelijks overleg met de scholen en schoolbesturen om de ruimtebehoef-
te te monitoren. Wanneer de nieuwbouw in gebruik genomen is, is de verwachting dat 
er voor de totale scholen in de combinatie Veller/Norschoten meer dan ruimte voldoen-
de is. Voor de combinatie de Burgthof/Veller in samenhang met de andere scholen in 
de Burgthof gaan we kijken of de noodlokalen vervangen kunnen worden door perma-
nente lokalen. 
 
Vraag 2. Als er geen ruimte voor noodlokalen is, welke mogelijkheden ziet u dan om 
het tekort aan lokalen tijdelijk en/ of permanent op te lossen. 
 
Antwoord: Er is geen ruimte voor noodlokalen bij de scholen in Veller. Naast een wis-
sellokaal dat afhankelijk van de behoefte toe te wijzen is aan een van de twee scholen, 
zal er verwezen worden naar de hoofdlocaties. Voor de locatie Burgthof denken we 
aan uitbreiding permanent, mede ter vervanging van de huidige noodlokalen. Voor de 
combinatie Veller/ Norschoten biedt de huisvesting in Norschoten meer dan voldoende 
ruimte. In een eerder stadium was hier sprake van een verwachte leegstand van tien 
lokalen. 
 
Vraag 3. Onderkent u het probleem ten aanzien van verkeersveiligheid als kinderen 
vanaf groep 7 dagelijks het traject Veller-Norschoten moeten fietsen?  
 
Antwoord:  De verkeersveiligheid heeft onze aandacht. De route Veller – Norschoten is 
ook in de huidige situatie een veelgebruikte fietsroute. De groepsindeling per locatie is 
aan de school.  
 
Vraag 4. Bent u bereid in nauw overleg met onderwijzend personeel en ouders oplos-
singen uit te werken die de verkeersveiligheid voor de kinderen verhogen? 



 

Blad 2  

Antwoord: Samen met de school en verkeersouders kijken we naar de fietsroutes waar 
eventueel knelpunten aanwezig zijn en of daar verbeteringen mogelijk zijn. Het ver-
keersgedrag heeft ook effect op de verkeersveiligheid, daarom zijn ook de wijkagent en 
andere scholen zoals de Meerwaarde betrokken. 
  
Vraag 5. Is er lering te trekken uit deze situatie, rekening houdend met zowel de ver-
antwoordelijkheid van de gemeenteraad als van uw college? 
 
Antwoord: Ja. Met behulp van prognoses en regelmatig overleg met alle schoolbestu-
ren proberen wij zo goed mogelijk van tevoren situaties in te schatten om problemen 
voor te zijn. Echter elke situatie is weer anders en vraagt om andere oplossingen van 
college en gemeenteraad. In dit geval is het een politiek besluit van de gemeenteraad 
geweest om twee in plaats van één dislocatie te bouwen. 
Wij hebben ook geleerd van de situatie in Norschoten dat je een school moet bouwen 
voor een basisomvang, en de piek flexibel moet opvangen. De leegstand van Norscho-
ten heeft er voor gezorgd dat Veller pas later in beeld kwam, en door de leegstand van 
Norschoten is ook een grote school volgens de verordening geen optie. 
 
 
 
Met vriendelijke groet, 
burgemeester en wethouders, 
 
 
 
 
H.F.B. van Steden dr. J.W.A. van Dijk 
secretaris burgemeester 
 


